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Dagsorden Beslutning 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sag 01. Godkendelse af dagsorden 
 
Sag 02. Mødedag, mødetid og 
mødeplan for 2025 (bilag) 
 
 
Sag 03. Fastlæggelse af udvalgs-
struktur og valg af medlemmer til 
udvalgene (bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sag 04. Ansøgning om dækning af 
underskud på Svingelsvej 82 (bilag) 
 
 
 
 
 
 
 

Til stede: Mogens Warrer, Marianne Jørgensen, Britt Olsen, 
Jan Bjerregaard, Palle Christensen, Ellen Bredal Nielsen,  
Per Nilsson, Tina Baruch, Keth Taarnby, Tabita Priergaard, 
Heidi Marqweis, Susanne Oxholm Bay Jacobsen, Carina 
Juhl Jakobsen, Lizet Wendt, medarbejderrepræsentant: 
Søren Hovmand 
 
Fraværende: Janne Svensson 
 
Dagsorden er godkendt i sin ændrede form. 
 
Den fremsendte mødeplan vedtages. 
Vi vil tilstræbe os på at møderne ikke varer længere end til kl. 
21. 
 
Mogens fortæller kort om hvad hver enkelt udvalg 
beskæftiger sig med. Følgende vælges til udvalg: 
Forretningsudvalg: formand, næstformand og kasserer. 
 
Aktivitetsudvalg: Erik Lauge(født medlem), alle 3 
præster(Lizet, Carina og Susanne), Keth, Per, Tina 
 
Børne/unge udvalg(på dette møde omdøbt til 
Børneudvalget): Janne som børne og ungepræst, Anne 
Thomsen, Heidi M, Britt,  
Lizet og Carina har tilbudt at være med i udvalget. 
 
Bygningsudvalg: Jan B, Marianne J, Palle Christensen, Heidi 
M. og Mogens Warrer 
Bygningssagkyndig Jens Otto Jensen deltager efter behov. 
Tina B tilbyder at hjælpe såfremt der skal ansøges fonde om 
tilskud. 
 
Omsorgsudvalg: Anne Thomsen(født medlem), Lizet Wendt,  
Marianne J, Britt, Ellen og Carina. 
 
PR og komm.udvalg nedlægges og laves en PR gruppe.: 
består af Marianne G, Anne og Mogens. 
 
Det aftales at alle udvalg har "den grønne omstilling" i 
baghovedet. 
 
Mogens orienterer kort om sagen og har sendt skrivelse ud til 
alle. 
Der er enighed om,  at vi ansøger provstiet om at dække 
vores underskud på p.t. kr. 282.324,59 men at vi afventer 
regning fra elektrikker inden endelig ansøgning sendes til 
provstiet. 
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Sag 05. Krav fra Nykredit om 
personlige data på alle i 
menighedsrådet - alternativ 
konvertering af lån 
 
Sag 06. Ansøgning om tilbygning 
på kirkegårdskontoret til nyt 
provstikontor. 
 
 
 
 
 
 
 
Sag 07. Status på udarbejdelse af 
retningslinjer for brug af kirken 
 
 
Sag 08. Ansøgning om brugsret til 
et mindre areal af kirkens matrikel 
uden for kirkemuren (bilag) 
 
 
 
 
 
Sag 09. Orientering fra formand/ 
næstformand (bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sag 10. Orientering fra præsterne 
 
 
 

Det vedtages, at alle indsender den ønskede legitimation via 
link fra Nykredit samt at vi beder kasserer om at undersøge, 
om det kan betale sig at indfri de pågældende lån. 
 
 
Mogens og Susanne orienterer herom og baggrunden herfor. 
Der er enighed om, at vi i dag behandler ønsket om fælles 
regnsskabskontor selvom det ikke er med på dagsorden fra 
start. Der er enighed om, at vi ansøger om at gå med i det 
fælles regnskabskontor og godkender, at der igansættes 
undersøgelser om tilbygning af nyt provstikontor i 
forlængelse af nuværende kontor på Svingelsvej 80 og 
såfremt tilladelserne gives, at der så bygges. 
Vi ansøger om at indtræde pr. 1/4-25. 
 
Palle orienterer kort om, at der er igangsat udarbejdelse af 
en sæt retningslinjer som nævnt. Dette videresendes til FU til 
godkendelse, så snart det er klar. 
 
Mogens orienterer. 
Det godkendes med det forbehold, at vi altid skal kunne 
inspicere kirkemuren, at der ikke bygges på arealet eller op 
ad kirkemuren, eller fastgøres noget til den samt at grunden 
ikke må benyttes til højlydte aktiviteter, fx gårdhave eller 
restaurant. 
Omkostningerne til brugsret afholdes af ejer af Axeltorv 14. 
 
Mogens orienterer: 
-Der arbejdes fortsat på spir-sagen. Vi afventer tidsplan og 
projekt før vi kan komme videre. Vi har allerede modtaget de 
2 første regninger på hhv kr. 187.000,- og kr. 40.000,- 
 
- 22 januar er der mulighed for at besøge bispegården i Nyk. 
F 
-23 januar er alle menighedsråd inviteret til skovridergården 
af provstiet. 
-5 februar er der igen møde i provstiet om differentieret 
vedligeholdelse 
- 4 februar vores egen tema dag i skovriddergården 
 
-Orgel: endnu ikke helt færdigt - der mgl. stadig enkelte dele. 
 
-Cornelins: Mogens orienterer kort om hvorfor FU allerede 
har takket nej. 
 
Marianne efterlyser flere gudstjenester på Skovcentret - 
præsterne drøfter det i fælleskab. 
 
Søren og Carina fortæller at natkirken er en stor succes. 
Ligeledes stor ros fra Susanne. 
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Sag 11. Gensidig orientering fra 
udvalg, nøglepersoner m.fl. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sag 12. Eventuelt 
 
 

-Susanne spørger om lov til at afholde Litteratur kreds her i 
Nikolaihuset - grønt lys herfra. 
 
-Susanne spørger ligeledes om lov til, at alt personale i 
kirken får lov at holde et socialt arrangement og få dækket 
udgiften hertil - grønt lys fra menighedsrådet. 
 
- Lizet fortæller at hende og Anne er i gang med at indrette 
sig på kontoret i Nordenkirke, st.  
Jan skal sørge for at købe et skab til deres kontor der kan 
aflåses. 
 
-Søren har grønt lys til at få indbundet slidte salmebøger og 
ligeledes købe en ny alba og alterdug. 
 
-Søren undersøger hvordan vi får gjort tallene på 
salmetavlen mere tydelige. 
 
-Jan fortæller, at vi afventer at tømrer kommer og skifter 
vinduer i hhv Nordenkirke 7 og 9 
 
Kontaktperson:Palle fortæller at provstiudvalget har nedsat et 
udvalg med henblik på ansættelse af yderligere en organist. 
Palle deltager i dette møde. 
Palle fortæller ligeledes at vi har fået breve tilsendt fra hhv. 
Privatskolen og Stenoskolen om hvor glade de er for 
minikonfirmandundervisning, og at de håber det fortsætter. 
 
Aktivitetsudvalg:Per fortæller kort om kommende arr. i 
foråret. 
 
Omsorgsudvalg:Marianne fortæller at Cafe Nikolai er startet 
op i tirsdags og at Anne nu også er med. 
 
Bygningsudvalget: Der skal fastsættes en dato for syn - 
formentlig i starten af maj. 
-præstetavlerne skal gøres færdig 
 
Intet. 
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Nakskov, den 9. januar 2025 
 
 
 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
  Britt Olsen                                           Ellen Bredal Nielsen                     Tabita Priergaard 
 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
Jan Bjerregaard                  Marianne Jørgensen                          Keth Taarnby 
 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
Mogens Warrer                  Heidi Marqweis                                     Palle Christensen 
 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
Per Nilsson                             Tina Baruch                                Susanne Oxholm Bay Jacobsen 
 
………………………………………………………………………………………………………………. 
Carina Juhl Jakobsen     Lizet Jane Wendt                Søren Hovmand 
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